
Ungdomskommittémöte 150602 

Närvarande 
Cathrine team 04 

Cornelia damlaget 

Magdalena damlaget 

Magnus team 03 

Lars Mäkiaho team 06 

Anna, sekr och team 02 

Beatrice styrelsen och team 05 

Föregående protokoll 
Vi går igenom föregående protokoll 

Representant för team 07 
Mikael Svensson kommer sluta som representant i ungdomskommittén och behöver ersättas 

Styrelsemötet 150525 
Korta notiser från styrelsemötet 

Friluftsdagar 
Hagströmska gymnasiet är med och sponsrar bussar till våra friluftsdagar 

SISU, vi kommer att etablera kontakt med SISU i frågan om friluftsdagar snarast. 

Skolkontakt: Niklas, rektor på Gruvrisskolan, småskolor i Svärdsjö skoldistrikt, Centrum för 

flerspråkighet båda grupperna, om vi inte får napp kan vi också höra av oss till Slättaskolan. 

 

Ishallsrapport 
Den senaste information i ishallsfrågan föredrogs. 

Isytor i kommunen 
Cathrine ska ha en träff med Henrik Andersson gällande befintliga och tillgängliga isytor i kommunen, 

hur de spolas och underhålls. Vår tanke är tillgänglighet för alla och spontantidrott i de olika 

stadsdelarna för att öka antalet barn som vill spela hockey. 

Istider 
Beatrice berättar det senaste kring istider till hösten, vilket ser ganska tufft ut. Ungdomskommittén 

återkommer i ärendet. Schemat kommer att löpa ända fram till jul. 

Byggaktivitet 
Gemensam byggdag  (skottramp och utegym) söndagen den 14 juni kl 15.00. Minst två personer från 

varje lag behövs, och gärna med bygg- och snickerikunskaper. Beatrice skriver en inbjudan. 

Kick-off 
Maria har inventerat andra föreningars koncept kring en föreningskick-off, när det gäller innehåll och 

omfattning. Vår tanke är att bjuda in medlemmar och sponsorer. Vi behöver engagera fler än själva 



sponsorgruppen (som dessutom är decimerad nu). Vi kollar tillgång på lokaler 15-16 augusti, 22-23 

augusti, 29-30 augusti. Lars Mäkiaho och Magnus Westhed ställer upp i projektgruppen och Sara 

Nerpin tillfrågas. Projektgruppen bokar en mötestid. Cornelia och Magdalena är också med och 

tänker kring aktiviteter. 

Ekonomiansvarig 
Ungdomskommittén saknar en ekonomiansvarig efter avhopp. Vi måste återkomma till frågan i 

augusti och kanske efterlysa vederbörande. Ungdomskommittén behöver planera/sätta sig in 

i/dokumentera budgeten. 

Nästa möte  
Möte under juli och augusti, de som har möjlighet kommer.  

tisdag 14 juli 18.00-20.00 Care Tech (sekr deltar ej) 

 

 

 

 

 

 


